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Geachte raad, 
 
Bijgaand treft u de beantwoording aan op de schriftelijke vragen die door de SGP zijn gesteld over 
de 1e burap 2020.  
 
 



 
 

Nr. vraag Partij  Antwoord 
1 Pag 6 - Leges, wordt 

toename van 200k 
verwacht in 2020 vanwege 
economische groei, is dat 
wel een terechte prognose 
gezien de gevolgen 
coronacrisis? Zien we niet 
vanaf maart/april een 
sterke economische daling 

SGP Dit zijn incidentele legesopbrengsten als gevolg van 
een aantal grote projecten waaronder Goodman en 
de ontwikkeling van het Nedstaalterrein.  

2 Pag 6 - OZHZ: waarom zijn 
meerkosten structureel en 
opbrengsten incidenteel? (Dit 
kan in komende jaren voor 
nieuwe tekorten zorgen. 
Uitgangspunt is toch dat 
OZHZ kostendekkend is en 
dat kosten en inkomsten in 
lijn zijn?) 

SGP De meerkosten hebben betrekking op het 
jaarprogramma OZHZ. Naast vergunningen afgeven 
voert OZHZ nog meer activiteiten uit voor de 
gemeente Alblasserdam.  
 
De legesopbrengsten zijn incidenteel geraamd omdat 
hier gaat om leges van grote bouwprojecten. Het ligt 
niet in de lijn der verwachting dat er structureel grote 
bouwprojecten in Alblasserdam zullen plaatsvinden.  

3 Pag 6/7 - wanneer kan voor 
zowel BSSA(Blokweer) als 
SSM(Molenzicht) 
duidelijkheid zijn over de 
structurele tekorten die zij 
hebben? 

SGP Bij de begroting 2021 zal hier meer duidelijkheid over 
zijn. 

4 Pag 7 - Project KZA, wat is dat 
precies en wat is daarvan de 
status? 

SGP Project KZA betreft de implementatie van een "klant-
zaak en archief systeem". Op dit moment worden de 
verschillende onderdelen uitgerold. 

5 Pag 7 - dienstauto. Waren 
meerkosten niet te voorzien 
of is geswitcht naar elektrisch 
na vaststellen begroting? 

SGP Dit is inderdaad na vaststelling van de begroting 
gebeurd. 

6 Pag 8 - energiestrategie. 48k 
bovenop 238k. Zou graag 
willen weten wat we hiervoor 
doen/waarom dit nodig is. 

SGP Het bedrag van 48k is niet bovenop de ontvangsten 
van 238k uit de algemene uitkering van vorig jaar. 
Niet alle ontvangsten voor de lokale ambities voor de 
energie transitie zijn besteed in 2019. Voor 2020 is 
voor het uitvoeren van de lokale ambities voor de 
energietransitie 48k benodigd.  

7 Pag 12 - punt 4. Heeft 
gemeente al enig zicht wat 
deze organisaties in april 
tekort kwamen? (Daarmee 
ontstaat hopelijk enig gevoel 
waar we het over hebben) 

 

SGP Nee, omdat er nog geen tussentijdse cijfers 
beschikbaar zijn kunnen we hier nog geen conclusies 
aan verbinden. 


